
 

Zápisnica č. 01/25 

zo zasadnutia výkonného výboru SZS, konaného dňa 11.3.2025 v Starom Smokovci 

 

Prítomní: Ing. Viera Bachárová Findurová, Mgr. Rastislav Drajna, Marek Varga, Milan Parimucha, 

Ľubomír Mick, Ondrej Halčín 

Hostia: Ing. Mária Vastušková, Mgr. Jaroslav Slávik 

Miesto: Zasadacia miestnosť Slovenského zväzu sánkarov 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Podpora výstavby multifunkčného ihriska v obci Lendak 

3. Zhodnotenie športových výkonov seniorov a pretekárov prírodnej dráhy počas sezóny 

2024/2025  

4. Rôzne 

 

1. Zahájenie 

Predseda SZS Ing. Viera Bachárová Findurová privítala členov výkonného výboru.  

 

2. Podanie abdikačného listu 

 

O slovo požiadal Marek Varga. Podal abdikačný list, ktorým sa z osobných dôvodov vzdáva funkcie 

člena výkonného výboru Slovenského zväzu sánkarov ku dňu 11.3.2025. Všetkým prítomným sa 

poďakoval za spoluprácu a zo zasadania odišiel.  

 

3. Podpora výstavby multifunkčného ihriska v obci Lendak 

 

V. Bachárová Findurová predložila členom výkonného výboru informáciu o projekte výstavby 

multifukčného ihriska v Lendaku. V našom okolí takéto športové zariadenie absentuje. Športovci nášho 

zväzu by ho vedeli efektívne využiť na svoju tréningovú športovú prípravu. Predsedníčka SZS dala 

hlasovať o podpore výstavby multifunkčného ihriska v Lendaku. 

Uznesenie č. 1/25 

Výkonný výbor schvaľuje podporu výstavby multifunkčného ihriska v obci Lendak v rámci projektu 

Areál športu Lendak k žiadosti: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry.“ 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 



 

4. Zhodnotenie športových výkonov seniorov a pretekárov prírodnej dráhy počas sezóny 

2024/2025 

 

Tréner Jaroslav Slávik poďakoval za slovo a zhodnotil zo svojho pohľadu trénera výkony pretekárov. 

Uviedol, že všetci pretekári mali za sebou kvalitnú fyzickú prípravu, po ktorej čakal o niečo lepšie 

výsledky v sezóne.  

Dlhodobo sa pracuje na štartoch. Jozef Ninis sa po príprave v štartoch zlepšil. Marián Skupek mal 

v štartoch dobrý začiatok, potom nastal zlom, ktorý už neprekročil. Dvojica Tomáš Vaverčák a Matej 

Zmij sa v štartoch posunula vpred.  

Pre zlepšenie je potrebné sa zamerať na mentálnu prípravu, v ktorej podľa trénera sú značné medzery 

u všetkých. Taktiež postráda väčšiu iniciatívu zo strany samotných športovcov. Jozef Ninis dodržal letný 

tréningový plán a urobil posun. U všetkých je potrebné zapracovať na strede tela, vnútorných svaloch, 

čo im odporučil i fyzioterapeut. 31.3.2025 je naplánovaný špecializovaný test pre sánkarov 

v priestoroch VŠC DUKLA, následne podľa výsledkov by mal byť nastavený presný tréningový plán pre 

sánkarov.  

Výsledkovo je uplynulá sezóna na podobnej úrovni ako predchádzajúca. Slávik plánuje zmeniť prístup 

športovcov k osobným časom individuálne. Ďalej informoval, že potrebujeme zmeniť prístup k saniam. 

Na saniach najviac pracoval Marián Skupek. Práci na saniach a príprave je potrebné venovať oveľa viac 

času v letnej príprave. Každý je zodpovedný za prípravu svojich saní. Je potrebné zlepšiť aj tímovosť. 

 

Slovo prebral Milan Parimucha, tréner pretekárov prírodnej dráhy a zhodnotil uplynulú sezónu.  

Sezónu začali štyria pretekári Peter Neupauer, Dominik Neupauer, Gabriel Halčín a Samuel Halčín. 

Troch svetových pohárov sa zúčastnila Lea Kriššáková, ako jediná ženská pretekárka.  

Letná príprava pozostávala z kondičných tréningoch. Pre nedostatok financií sa pretekári nezúčastnili 

prípravy na kolieskových saniach.  

Sezónu odštartovali 9.12.2024 tréningom v Kühtai, kde boli podmienky veľmi zlé. Prekvapenie sezóny 

bol Samuel Halčín, od ktorého očakávali, že bude po minuloročnom zranení a absencii potrebovať čas 

na rozjazdenie, avšak dokázal konkurovať najlepším. Je dobre nastavený mentálne, hoci má len 17 

rokov.  

Gabriel Halčín mal zo začiatku sezóny problémy, potom sa prišlo na chybu na saniach. A opäť jazdil 

kvalitne medzi mužmi.  

Dvojica Peter a Dominik Neupauer tento rok mierne zaostávala. Tento rok štartovali dve dvojice Peter 

a Dominik Neupauer, Gabriel a Samuel Halčín. Dvojica G. a S. Halčínovci vyhrala Majstrovstvá Európy 

juniorov. Z celej sezóny priniesol tím prírodných sánkarov pre Slovensko bronzový glóbus za celkové 

umiestnenie v poradí národov. 



 

5. Rôzne 

 

V. Bachárová Findurová informovala, že sánkar Štefan Doktor by chcel pokračovať v sezóne 2025/2026, 

a to účasťou na ITW Koenigssee a na 2 SP v Nemecku. Výkonný výbor bude hlasovať o jeho nominácii.  

 

Uznesenie č. 2/25 

Výkonný výbor schvaľuje nomináciu Štefana Doktora v sezóne 2025/2026 na ITW Koenigssee a 2 SP 

v Nemecku. 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

Výkonný výbor navrhuje do ďalšieho zasadania výkonného výboru zvážiť nominácie na olympiádu.  

 

Zapísala:   Ing. Mária Vastušková  

Overila:  Ing. Viera Bachárová Findurová, predseda SZS   

 

 

 


